

經濟資訊圖表知多少 - 網上問答自我挑戰

Challenge 1:

Know More About Economic Infographics -Online Self-challenge Quiz

開始報名日期 2024.1.22

Application Start Date

截止報名日期 2024.2.29

Application Deadline

完成挑戰日期 2024.3.28 Challenge Completion Date

答對50%或以上的題目可獲發「達標獎」電子證書,答對90%或以上的題目可獲發 「優異獎」電子證書。

Students will be awarded an e-certificate of "Attainment" (with 50% or above of the questions correct) or an e-certificate of "Excellence" (with 90% or above of the questions

經評審後,表現優異的隊伍可進入於2024年7月初舉行的 作品匯報比賽。

After the assessment, outstanding teams can enter the presentation competition scheduled for early July 2024.

經濟資訊圖表設計及匯報比賽

Challenge 2:

Economic Infographic Design and Presentation Competition

學生可以個人或以二至三人一組形式參加比賽,設計一份與經濟相關課題的資訊

Students can join the competition individually or form a team of 2-3 students to design a set of infographics on economic-related topics.

開始報名日期 2024.1.22

截止報名日期 2024.3.28 **Application Deadline**

截止遞交作品日期 2024.4.12 **Submission Deadline**



詳情請參閱活動網頁 For details, please refer to the event website

2892 5497/ 2892 6513

Email: cdopshe14@edb.gov.hk / cdopshe42@edb.gov.hk

主辦機構 Organiser



協辦機構 Co-organisers

